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Posėdis įvyko 2015-05-15 14.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Iki priesaikos posėdyje dalyvavo 22 

Tarybos nariai. 

Nedalyvavo: Albinas Ežerskis (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad posėdyje dalyvauja Lietuvos Respublikos 

Vyriausiosios rinkimų komisijos narė Irena Malinauskienė, kuri priims Henriko Girčio ir Algirdo 

Tarozos priesaikas. 

Vyriausiosios rinkimų komisijos narė Irena Malinauskienė informavo, kokia tvarka bus 

priimamos priesaikos. 

Vyriausiosios rinkimų komisijos narė Irena Malinauskienė priėmė Henriko Girčio ir 

Algirdo Tarozos Tarybos narių priesaikas ir įteikė po Tarybos nario pažymėjimą. 

Henriką Girčį ir Algirdą Tarozą pasveikino tapus Tarybos nariais. 

Po priesaikos Tarybos posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai (sąrašas pridedamas). 

Posėdyje dalyvavo: 10 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovo 

vyriausiasis patarėjas Rimas Bytautas. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-24), Savivaldybės tarybos 3 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-24) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Raimundė Gečienė, Vytautas Jucius, Loreta Kalnikaitė. Pirmininkė – Loreta 

Kalnikaitė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema ir rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad 2 darbotvarkės klausimą: „Dėl 2012 m. kovo 29 

d. sprendimo Nr. T1-57 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2012 – 2015 

metų bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimo“. Pristatys Ona Aurylienė, o ne Jovita Voverienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 2 papildomus klausimus:  

1 papildomas. Dėl paraiškos „Vandentiekio ir nuotekų tinklų plėtra Šilalės rajone 

(Pajūryje), III eilė“ rengimo ir teikimo. Pranešėjas Stasys Aužbikas. 

2 papildomas. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas darbams vykdyti. Pranešėjas Stasys 

Aužbikas. 

T. Bartkus siūlė, kad visi darbotvarkės klausimai būtų išbraukti iš darbotvarkės. 

J. Gudauskas informavo, kodėl nėra būtina išbraukti klausimų iš darbotvarkės ir siūlė 

pasitvirtinus darbotvarkę svarstyti klausimus. 

R. Bytautas informavo, kad klausimai gali būti svarstomi šiame posėdyje. Sakė, kad 

komitetai turi būti sudaromi per du mėnesius. 
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T. Bartkus klausė, ar įstatyme yra nurodyta, kad klausimai turi būti svarstomi 

komitetuose. Jei įstatymas nenurodo, kad klausimus reikia svarstyti komitetuose tuomet, kam 

reikia sudarinėti komitetus, jei ir be jų galima svarstyti klausimus. 

R. Bytautas sakė, kad komitetai reikalingi, jų paskirtis aiški ir įstatyme nurodytos 

funkcijos. Įstatyme nurodyta, kad per du mėnesius turi būti sudaromi komitetai.  

A. Meiženis pasisakė apie klausimų įtraukimą į darbotvarkę. 

J. Gudauskas sakė, kad papildomi klausimai įtraukiami nepažeidžiant Reglamento 

tvarkos. 

T. Bartkus siūlė, kad visi darbotvarkėje esantys klausimai būtų išbraukti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už T. Bartkaus pasiūlymą, kad būtų išbraukti iš 

darbotvarkės visi klausimai. 

NUTARTA. Nepritarti pasiūlymui, kad iš darbotvarkės būtų išbraukti visi klausimai. 

BALSAVO: UŽ – 5, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 19. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomų klausimų įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomų klausimų įtraukimui į darbotvarkę pritarta (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 5, NEBALSAVO – 1. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 5, NEBALSAVO – 1. 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

V. Jucius pasisakė frakcijos Tvarka ir teisingumas vardu, kad posėdyje dalyvauti jų 

frakcija atsisako.  

Iš posėdžių salės išėjo V. Jucius, R. Toleikis, T. Bartkus, R. Rimkus, A. Meiženis. 

Frakcijai išėjus iš posėdžių salės, posėdyje dalyvavo 19 Tarybos narių. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-39 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo. 

2. Dėl 2012 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-57 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 

mokyklų tinklo pertvarkos 2012 – 2015 metų bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

3. Dėl 2015 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymo. 

4. Dėl 2015 metų žemės nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų nustatymo. 

5. Dėl žemės mokesčio tarifų nustatymo 2016 metams. 

 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo 

Nr. T1-39 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 

 

2. SVARSTYTA. 2012 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-57 „Dėl Šilalės rajono 

savivaldybės mokyklų tinklo pertvarkos 2012 – 2015 metų bendrojo plano patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Ona Aurylienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

R. Bytautas sakė, kad sprendimo projekto pirmame punkte būtina išbraukti pirmą žodį 

„Pakeisti“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 
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3. SVARSTYTA. 2015 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymas. 

H. Girčys, K. Dambrauskienė, T. Ūksienė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš 

posėdžių salė. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-16), pridedamas. 

 

Į posėdžių salę grižo H. Girčys, K. Dambrauskienė, T. Ūksienė. 

 

4. SVARSTYTA. 2015 metų žemės nuomos mokesčio už valstybinę žemę tarifų 

nustatymas. 

K. Dambrauskienė nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-18), pridedamas. 

 

Į posėdžių salę grižo K. Dambrauskienė. 

 

5. SVARSTYTA. Žemės mokesčio tarifų nustatymas 2016 metams. 

Dauguma Tarybos narių (Dainius Bergelis. Jonas Šedbaras, Kristina Dambrauskienė, 

Gintautas Macevičius, Stasys Navardauskas, Virginijus Noreika, Genovaitė Damulienė, 

Henrikas Girčys, Jonas Gudauskas, Valdemaras Jasevičius, Alfonsas Motuzas, Gintas 

Navardauskas, Saulė Olendrienė, Stasys Skalauskas, Algirdas Taroza, Teresė Ūksienė, Rimas 

Vaičikauskas) nusišalino nuo klausimo svarstymo, bet balsavimo metu buvo priimta, kad 

sprendimas svarbus visai savivaldybei ir būtina jį svarstyti iš esmės, todėl Tarybos nariai 

dalyvavo klausimo svarstyme bei balsavime. 

Posėdžio pirmininkas siūlė, kad balsų skaičiavimo komisijoje vietoje Vytauto Juciaus 

būtų Stasys Skalauskas.  

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už naują balsų skaičiavimo komisiją. 

NUTARTA. Pritarti, kad balsų skaičiavimo komisija būtų sudaryta iš Loretos 

Kalnikaitės, Raimundės Gečienės ir Stasio Skalausko (vienbalsiai). 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO –0. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti, kad klausimas būtų svarstomas iš esmės. 

NUTARTA. Pritarti, kad klausimas būtų svarstomas iš esmės (vienbalsiai). 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO –0. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti. 

J. Šedbaras domėjosi dėl sprendimo projekto 1.3. papunkčio. 

R. Kibelienė sakė, kad sprendimo projekto 1.3 papunktyje įrašyta miško žemė, 

neapaugusi mišku. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 

 

1 papildomas. SVARSTYTA. Paraiškos „Vandentiekio ir nuotekų tinklų plėtra Šilalės 

rajone (Pajūryje), III eilė“ rengimas ir teikimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas prašė trumpai pristatyti paraišką. 

S. Aužbikas informavo apie paraiškos teikimą ir vykdymą. 

E. Auškalnis sakė, kad paraiškos vertė yra 336 tūkst. Eur. 

J. Gudauskas pasisakė dėl sprendimo projekto reikalingumo. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 
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2 papildomas. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas darbams vykdyti. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas    Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                      Raimonda Kniulytė 


